
Generalforsamling 18. august 2021 
 
Deltagere: Bestyrelse og medlemmer i HG 
Fodbold 
Tid: 19.00 – 21.00 
Sted: M1 

Dirigent: Flemming Jørgensen, HG Hovedbestyrelse 
Referent: Inge Marie Nielsen 
 
 

 

 Emne Hvad skal vi udrette 
Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad 

1 Valg af dirigent Godkendelse Flemming Jørgensen fra HG 
Hovedbestyrelse er foreslået 

5 min Flemming er valgt som dirigent. 
Flemming håber på en konstruktiv generalforsamling 
Indkaldelsen er udsendt rettidigt – udsendt den 26. juli 
2020 via mail og kampklar.  
Der er ingen bemærkninger til dette. 
Dagsorden gennemgås. 

2 Bestyrelsens 
beretning 

 Formand Asbjørn Rylund 
 
 
 
 

 Beretningen er godkendt. 
 
 

3 Økonomi 
 

Fremlæggelse af revideret 
regnskab for 2020/2021 ved 
forretningsfører Tommy 
Lauth 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

30 min Kopi af regnskab udleveres til de fremmødte 
medlemmer. 
Regnskabet er underskrevet af revisoren og 
bestyrelsen. 
Regnskabsåret giver et overskud på ca. 340.000 kr. 
Der er mange udgifter som har været lavere grundet 
corona. 
Egenkapitalen er på ca. 590.000 kr. 
 
Spørgsmål til regnskabet: 
 
Spørgsmål fra medlem: 
Kontingentstigning, hvorfor kom den? Er det rigtigt den 
er begrundet en fond til kunststofbane nr. 2? 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Fremlæggelse af budget for 
2021/2022 ved  
forretningsfører Tommy 
Lauth 

 
Svar:  
Pengene er ikke sat ind i en fond til en kunststofbane. 
Der mangler trænere og trænere der ønsker mere. 
 
Spørgsmål fra medlem: 
Dommerhonorar der er steget. 
 
Svar: 
Foråret 2020 var der ingen turneringskampe og 
efteråret 2021 blev næsten alle turneringskampe 
gennemført 
 
Regnskabet er godkendt. 
 
 
Kopi af budget udleveres til de fremmødte. 
Medlemmer pt på pige/damesiden: 200 
Medlemmer på drenge/herresiden pt: 523 
Kontingent 2021/2022 kr. 1.175.977 
Beregnet overskud kr. 89.477 
 
Der er sneget sig en lille fejl ind på kontingent for U16 
piger. Satsen er kr.1.100, der er kun opkrævet kr. 850. 
Bestyrelsen kikker på det. 
 
 
 
Budgettet er godkendt. 
 

4 Indkomne 
forslag  

 Fremlægges af formand 
Asbjørn Rylund 

 Der er ingen indkomne forslag 

5 Valg af 
bestyrelse 

 A) Formand Asbjørn 
Rylund, træder ud 
før tid 

 Ingen stiller op/ingen forslag 
 
 



B) Sekretær, Inge Marie 
ønsker ikke genvalg 

C) Valg til bestyrelsen 
Vicky Gudesen og 
Karina Wroblewski 
ønsker ikke genvalg 

D) Suppleanter til 
bestyrelsen  

 
 
 
 
 

Ingen stiller op/ingen forslag 
 
Ingen stiller op/ingen forslag 
 
 
 
Ingen stiller op/ingen forslag 
 
 
Nuværende bestyrelse sidder indtil videre og indkalder 
til ekstraordinær generalforsamling med punktet Valg 
til formand, sekretær og bestyrelsesmedlemmer. 
 
 

6 Valg af revisor  Genopstiller – Brian 
Vahlkvist 
 
Genopstiller – Steen 
Sønderby 

10 min Brian er genvalgt. 
 
Steen er genvalgt 
 
 
 

7 Eventuel   10 min Anmodning og oplysning fra medlem: 
Om flyers deles ud i forbindelse md propaganda i uge 
36 for nye medlemmer. 
I september afholdes der stævne for 70+. 
Veteranerne har lige vundet pokal og vil gerne sætte 
den i skabet i klublokalet 
 
Svar: 
Pokalen sætter de bare i pokalskabet. 
Fint med flyers 
 
Kvittering og anmodning fra medlem:  
Medlem kvitterer for bestyrelsens arbejde vedrørende 
sammenslutningen med NIF. 
 



Medlemmet anmoder o at bestyrelsen afventer med at 
indkalde til ekstraordinær generalforsamling i 
forbindelse med der er flere medlemmer der gerne vil 
afholde en Frivilligaften i forhold til hvordan man 
organiserer klubben og eventuel her pege på nogen til 
bestyrelsen. Derfor anmodning om at trække ny 
indkaldelse så langt som muligt og helst først ultimo 
september.  
 
Svar:  
Opmærksomhed på at en lang strækning betyder der 
kommer et vakuum/slip da flere medlemmer af 
bestyrelsen udtræder grundet manglende tid. 
 
Spørgsmål fra medlem: 
Hvad vil der ske, hvis man ikke kan stille ny bestyrelse 
 
Svar:  
Flemming oplyser, at så opløses afdelingen. 
Hovedbestyrelsen vil gå ind og hjælpe, men de kan ikke 
være bestyrelse. 
 

9 Afrunding    Asbjørn takker for god ro og orden. 

 

 

 

Næstved, den                   2021 

 

 

Flemming Jørgensen, HG Hovedbestyrelse 

  



Formandens beretning. 

 

Endnu et år er gået, og et år der nok for alle har budt på frustrationer og alt for lidt Fodbold. 

 

Det sidste år har stået i Coronaen`s tegn, hvilket har betydet at vi i efteråret afviklede vores kampe og træninger med begrænsninger, inden vi til vinter lukkede helt 

ned for alle aktiviteter. Glædeligt var det derfor i foråret, at vi som udendørssport måtte starte træning igen, dog uden omklædning og kampe. Reglerne blev 

langsomt lempet hen over foråret, hvor der også blev åbnet for kampe og nu har vi igen næsten normale tilstande. 

 

Ovenstående har betydet, at vi som bestyrelse har brugt meget tid på at forholde os til Fodboldens Corona-Regler, og sætte os ind i hvilke regler der var gældende, 

med hensyn til omklædningsfaciliteter og afvikling af træning og kampe. Et stort tak skal lyde til alle vores engagerede trænere, som har ydet en ekstra indsats for at 

efterleve reglerne. 

 

Med hensyn til vores faciliteter, kan jeg desværre stadigt konstatere, at græsbanerne ikke er i bedre stand end de var sidste år. Dette til trods for at HIC, der står for 

vedligeholdelse af banerne havde afsat penge til ordning af dem, og lovet at de ville blive ordnet i foråret, når vejrforholdene var til det. Dette er desværre endnu 

ikke sket og selvom alle har presset på, har det ikke været muligt at få at vide hvad planen er, andet end de arbejder på det! 

 

Ved sidste generalforsamling, fik bestyrelsen til opgave at arbejde med at finde en holdbar løsning på de udfordringer der var med vores 1. divisions kvinde hold. 

Dette medførte, at i november måned valgte vores 1. divisions kvinde hold at melde sig ud af klubben, hvilket betød vi med det samme opsagde kontrakten med 

træneren og assistenttræneren. For at bevare et 1 divisions kvinde hold i lokalområdet, indledte vi derfor et samarbejde med NIF, hvor de stillede deres faciliteter til 

rådighed og spillerne meldte sig ind igen og der blev ansat en ny træner. Ved den ekstraordinær GF d.14 juni 2021 blev overbygningsaftalen om et fælles 

kvindesenior 1. hold mellem HG og NIF vedtaget. 

 

Administrationsmæssigt vil jeg nævne, at vi i vinters indgik en aftale med HIC om at de står for, at der er baner og omklædningsrum klar, i forbindelse med kampe, og 

at kontingentbetalinger nu foregår ved hjælp af DBU`s betalingssystem. 

 

Arbejdet med en revidering af den blå tråd er blevet afsluttet, og den nye udgave kan findes på vores hjemmeside. 

 

Der er stadigt meget arbejde der skal gøres i klubben, og mange opgaver der ikke bliver løst, derfor en klar opfordring her fra, om at melde sig ind i bestyrelsen eller 

et udvalg hvis man gerne vil have indflydelse på hvad der sker i vores klub, så den fortsat kan være et sted hvor man har lyst til at mødes. 

 

 

Asbjørn Rylund 

Formand HG-Fodbold 

 


